
روی خط فوتبال

ادعای باشگاه مس کرمان

ورزشگاه شهید رئیسی در اختیار ما نیست

ــان در مورد  ــگاه مس کرمـ ــا کافی مدیرعامل باشـ محمدرضـ
ــهید رئیسی کرمان در اولین  چمن بی کیفیت ورزشگاه شـ
بازی در این استادیوم می گوید: »شرکت صنایع ملی مس در 
راستای مسئولیت های اجتماعی خود در کرمان، رفسنجان 
ــاخته و یک کمپ ورزشی در شهر  ــهر بابک ورزشگاه سـ و شـ
ورزقان ساخته می شود. زحمت زیادی برای ساخت ورزشگاه 
شهید رئیسی کشیده شد، اما ورزشگاه در اختیار ما نیست 
ــتفاده می کنیم.« او درباره وضعیت مالی  و ما فقط از آن اسـ
این باشگاه می گوید: »در چهارچوب سقف بودجه لیگ یک 
هزینه کرد و همانند همه باشگاه های مس، 30 درصد افزایش 
ــتیم که البته متناسب با عملکردها نبود. ایراد  بودجه داشـ
مجموعه مس کرمان این بود که دیر بسته شد و در فاصله 

دو هفته تا شروع لیگ یک نیز چند تغییر داشتیم.«
 

آخرین وضعیت مصدومان ذوب آهن
ــار  کنـ در  قزویـــن  اصفهان-شـــمس آذر  ذوب آهـــن  ــازی  بـ
ــرای ذوب آهن دو مصدوم  مصدومیـــت کمال کامیابی نیا بـ
ــر هم در پی داشـــت. فریبرز گرامی و محمد قریشـــی  دیگـ
ــان در حال حاضر با مصدومیت مواجه  دو مدافع سبزپوشـ
ــا ابهام  ــان برای بازی بعـــدی گاندوها بـ ــتند و حضورشـ هسـ
ــا مصدومیت از  ــا آریاکیا که بـ مواجه اســـت. همچنین پوریـ
ــه تمرینات تیمش  ــه رباط صلیبی مواجه شـــده بود بـ ناحیـ
ــامدگویی تشکیل  بازگشـــت تا بازیکنان برای او تونل خوشـ
ــتم آذر  ــاعت 17:30 روز بیسـ دهند. ذوب آهن اصفهان از سـ
ماه سال جاری، در چهارچوب دیداری از هفته دوازدهم لیگ 
برتر فوتبال ایران در ورزشگاه غدیر اهواز میهمان استقلال 

خوزستان است.
 

گل گهر- تراکتور

انتقام حذفی
ــازی معوقه هفته  ــروز دو تیـــم در حالی بـ ــاعت:17/30 امـ سـ
ــلیمانی برگزار  ــگاه شهیدسـ ــتم خود را در تبریز و ورزشـ هشـ
ــه روزی که ایـــن بازی به  ــان نســـبت بـ می کنند که شرایط شـ
تعویق افتاد، کاملاً متفاوت است. مهدی تارتار امروز پذیرای 
ــین پرمهره ای خواهد بود که نه تنها به هیچ عنوان  صدرنشـ
ــر جبران  ــد بلکه به فکـ ــدر را از دســـت بدهـ ــد صـ نمی خواهـ
ــیرجانی اســـت.  باخت در جام حذفی مقابل همین تیم سـ
ــرات دو مربی، بازیکنانی که در اختیار دارند  ــا توجه به تفکـ بـ
ــیار زیاد بازی زیبایی را شاهد  ــان، به احتمال بسـ و جایگاه شـ
ــتیم. گل گهر در بازی حذفی این تیم را با نتیجه 1-2 آن  هسـ
هم در تبریز شکســـت داد. از زمان برگزاری آن بازی تا امروز 
ــناخت خوبی از  مـــدت زیادی نمی گذرد و به همین دلیل شـ
هـــم دارند. تارتار که بازی قبلی اش در اراک را با نتیجه بدون 
گل به پایان رسانده حالا برای بهبود جایگاهش چاره ای جز 
ــاگردان اســـکوچیچ به همان دلایلی  پیروزی ندارد. البته شـ
ــار از انگیزه اند. تماشای این بازی را از  که مطرح شـــد، سرشـ

دست ندهید.

رجب زاده: در شرایط عادلانه به 
حق مان می رسیم

ــیزدهم خود در لیگ  ــارس جنوبی جم مصاف هفته سـ پـ
ــومین باخت  یک را به صنعت نفت آبادان باخت. این سـ
شاگردان رجب زاده در چهار بازی اخیرشان در مسابقات 
لیـــگ و جام حذفی بود. او می گوید: »نیمه دوم مالکیت 
ــود. در زدن ضربات نهایـــی دقت نکردیم.  ــه 20 بـ ــا 80 بـ مـ
تیـــم من تیم برتر میدان بود ولی به فوتبال مالکانه امتیاز 
نمی دهند.« رجب زاده با گلایه از داوری ها اینطور می گوید: 
»فدراسیون و سازمان لیگ و کمیته انضباطی فقط دست 
ــاوت یک داور  ــا جریمه کنند. وقتی قضـ ــتند تـ به قلم هسـ
تأثیرگذار اســـت باید نظارت بیشتر شود. فکر می کنم در 
ــام مدیریتِ بازی  ــاهد پدیـــده ای جدید به نـ فوتبال ما شـ
ــازی را خوب مدیریـــت می کردند  ــتیم. قبلاً داورها بـ هسـ
ــردن یک بازی تغییر  ــرم الان معنی مدیریت کـ ولـــی به نظـ
کرده است. منظورم به شخص خاصی نیست و کلاً درباره 
ــال اروپا و حوزه خلیج فارس صحبت می کنم. این را  فوتبـ
گفتـــم که به کســـی برنخورد و من را هـــم جریمه نکنند.« 
ــرای ادامه لیگ  ــاره جایگاهش اینطور می گوید: »بـ او دربـ
ــیم و در  ــم تیم خوبی باشـ ــه داریـــم و تلاش می کنیـ برنامـ
جمع مدعیان قرار بگیریم. شاید اگر همه چیز عادلانه تر 
پیش می رفت ما بیشتر از الان به حق مان رسیده بودیم.«
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رضـــا حمیـــدی / کوین یامـــگا در جریـــان بازی 
نســـاجی مقابـــل پرســـپولیس درخشـــید بـــه 
طوری که ســـاکت الهامی، سرمربی این تیم در 
نشســـت خبری بعد از بازی بار دیگر این چهره 
را که میان اســـتقلالی ها بسیار محبوب است، 
ســـتود. الهامی در وصف یامگا ایـــن جملات را 
بـــه زبـــان آورد: »او واقعاً حرفه ای اســـت. یامگا 
کمک حـــال ما اســـت وبـــه تیم خیلـــی کمک 
کرده اســـت.« البته ســـرمربی نســـاجی بعد از 
نشســـت خبری نیـــز صحبت کوتاهی بـــا یامگا 
داشـــت و بعد از اینکـــه او را در آغوش کشـــید، 
بـــه او گفـــت: »تو واقعـــاً برای تیـــم من زحمت 

می کشـــی و از تـــو بابـــت کارهایـــی کـــه بـــرای 
نســـاجی کردی، ممنونم. فوتبالیســـت بســـیار 
حرفـــه ای هســـتی.« کوین یامگا هم در پاســـخ 
به صحبت های ســـاکت الهامی این جمله را به 
زبـــان آورد: »باید با هم جلو برویـــم و امتیازات 
غ از این  عقب افتـــاده را جبـــران کنیـــم.« فـــار
دیالوگ که میان ســـرمربی نساجی و یامگا رد و 
بدل شـــد و این بازیکن از حضورش در نساجی 
ابراز رضایت کـــرده اما او همچنان بابت رفتاری 
کـــه در اســـتقلال تجربه کـــرد ناراحت اســـت. 
جالب اســـت که بعد از نمایش درخشـــانی که 
این بازیکن مقابل پرســـپولیس داشـــت و یک 

گل 3 امتیازی جذاب به ثمر رســـاند، از او سؤال 
شـــد که چـــرا وقتـــی هنـــوز می توانـــی فوتبال 
بازی کنی، از اســـتقلال جدا شـــدی که یامگا با 
افســـوس بابت اتفاقاتی که در استقلال برایش 
رخ داد، گفـــت: »نمی خواهـــم درباره گذشـــته 
صحبـــت کنم. مـــن بازیکن نســـاجی هســـتم 
و بـــرای این تیـــم کار می کنـــم. باید بـــرای تیم 
جدیدم تلاش کنم. اســـتقلال من را نخواست 
و من الان شـــرایط جدیـــدی را تجربه می کنم. 
امیدوارم با نســـاجی به موفقیت های بشـــتری 
برســـم. مهم این اســـت که به همـــه فهماندم 
کـــه می توانم فوتبـــال بـــازی کنم. ایـــن خیلی 

مهم اســـت که بعد از آن جراحی های ســـخت 
توانســـتم سرنوشـــت را عوض کنم. بـــرای این 
گل و نســـاجی کـــه اولین بـــرد را به دســـت آورد 
خیلی خوشحالم و احســـاس امیدواری زیادی 
به آینـــده دارم. ان شـــاءالله با کمـــک بازیکنان 
بتوانیم جایگاه نســـاجی را تغییـــر دهیم. بازی 
خـــوب و خاطره انگیـــزی بـــود ومن را یـــاد گلی 
انداخـــت کـــه در دربی بـــه پرســـپولیس زدم. 
پرسپولیس تیم بزرگی اســـت و گل زدن به این 
تیم اهمیت بســـیاری خواهد داشت. امیدوارم 
ایـــن راه ادامـــه پیـــدا کنـــد و نســـاجی جایگاه 

بالاتـــری را در جـــدول تجربه کند.«

بازگشت بعد از آن همه جراحی دشوار بود

یامگا: حالا دیدید می توانم فوتبال بازی کنم
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سوال و جواب

حسین برزگر یاری
روزنامه نگار

هوشـــنگ نصیرزاده مدیرعامل باشـــگاه 
فـــولاد خوزســـتان در مـــورد بی نظمـــی و 
حضور گسترده تماشاگران در راهروهای 
ورزشگاه شـــهدای فولاد بعد از پایان بازی 
فولاد خوزستان-اســـتقلال می گوید: »ما 
قبل از برگزاری بازی کلیدهای ورزشـــگاه 
را تحویل می دهیم و چیزی در اختیارمان 
نیســـت. حتی اینکه خبرنـــگاران در یکی 
از بازی هـــا دیرتر توانســـتند به ورزشـــگاه 
وارد شـــوند هـــم بـــه همیـــن دلیـــل بود 
که ورزشـــگاه زمـــان بـــازی در اختیـــار ما 
نیســـت. حتی برخی مواقـــع همکاران ما 
در باشـــگاه فولاد بـــرای ورود به ورزشـــگاه 
در زمـــان برگزاری بازی با مشـــکل روبه رو 
می شـــوند. یکـــی از نـــکات ما این اســـت 
کـــه در زمـــان خـــروج از ورزشـــگاه همـــه 
درها باید باز بوده و محدودیتی نباشـــد، 

چـــرا کـــه غیـــر از ایـــن باعث شـــلوغی و 
ازدحام نزدیک درهای خروجی ورزشـــگاه 
می شـــود. در واقـــع مـــا زمـــان ورود بـــه 
ورزشـــگاه باید محدودیت داشـــته باشیم 
کـــه منطقـــی اســـت.« او دربـــاره طراحی 

پوســـتر فـــولاد کـــه لوگـــوی اســـتقلال را 
بدون ســـتاره هایش منتشر کرده و باعث 
ناراحتـــی هـــواداران این باشـــگاه شـــده 
می گوید: »مشـــکل ایـــن بود کـــه لوگوی 
اســـتقلال را گوگل کرده بودند و دو ستاره 
از کادر بیـــرون افتـــاده بود، امـــا ما هیچ 
مشـــکل یـــا چالشـــی بـــا تیم هـــای دیگر 
نداریـــم. ما بـــرای تیم هـــای دیگر خیلی 
احترام قائل هســـتیم و با اســـتقلال هم 
مانند دیگر تیم ها هیچ مشـــکلی نداریم. 
بعد از اینکـــه متوجه این موضوع )حذف 
ســـتاره های لوگـــوی اســـتقلال( شـــدم، 
بلافاصله توصیـــه کردم کـــه آن را اصلاح 
کنند و همیـــن اتفاق هم افتـــاد. ما مثل 
بعضی مدیران، عاشـــق استوری گذاشتن 
نیســـتیم و دیگر ســـن و ســـال مـــا از این 

کارها گذشـــته است.«

محمد ربیعی ســـرمربی تیـــم فوتبال 
ذوب آهن در خصوص آخرین وضعیت 
مصدومیت کمال کامیابی نیا می گوید: 
»قرار اســـت کمـــال ۱۰ روز فیزیوتراپی 
کنـــد و بعد از آن عمل جراحی را انجام 
بدهد. قطعاً به باشـــگاه بـــرای تمدید 
قرارداد کمال پیشـــنهاد می دهم باید 
این اتفاق رخ بدهد.« او درباره وضعیت 
ذوب آهن در جدول رده بندی و کسب 
۱۳ امتیاز در ۱۱ بازی عنوان کرد: »به نظر 
می توانستیم از این بهتر باشیم. ما در 
ذوب آهن مشکلاتی داریم که الان وقت 
مطرح کردن آن نیست. تیم در شرایط 
فعلی باید تمرکز داشته باشد آن هم در 
وضعیتی که چند مصدوم داریم و این 
کار ما را ســـخت کرده است.« او درباره 
عملکـــرد هجومی این تیم و حضور دو 

بازیکـــن ذوب آهن در جمـــع برترین 
گلزنان لیـــگ تا هفتـــه یازدهم اینطور 
می گویـــد: »ما وضعیـــت خوبی داریم 
و اگـــر در یکـــی دو بـــازی نمی باختیم، 
راندمان خوبی داشـــتیم. مـــا مقابل 

آلومینیوم نبایـــد در خانه می باختیم 
و در بازی هـــای خـــارج از خانه مقابل 
چادرملـــو و فولاد هـــم حقمان باخت 
نبود. من نباید ایـــن حرف را بزنم، اما 
خیلی ها کیفیت فنی ذوب آهن را تأیید 
می کنند.« ربیعی در مورد برگزاری تمام 
مســـابقات هفته یازدهم لیـــگ برتر با 
VAR می گویـــد: »ایـــن اتفـــاق بزرگی 
است و بابت آن به فدراسیون فوتبال 
و کمیتـــه داوران تبریک می گویم. اگر 
در همـــه هفته ها بازی ها با سیســـتم 
کمک داور ویدیویی برگزار شـــود، هم 
تنش کمتر اســـت و هم حقی از تیمی 
ضایع نمی شود. این در حالی است که 
امتیاز ها در جدول به هم نزدیک است 
و در این شرایط اگر VAR باشد، خیال 

همه راحت است.«

ربیعی: قرارداد کامیابی نیا  باید تمدید شودنصیرزاده: مثل بعضی مدیران عاشق استوری گذاشتن نیستم

برنامه لیگ برتر

هفته دوازدهم

سه شنبه 20 آذر

17:30  �������������������������� استقلال خوزستان- ذوب آهن 

17:30  ����������������������� چادرملو اردکان- آلومینیوم اراک 

جمعه 23 آذر

مس رفسنجان- هوادار ����������������������������������� 17:15

نساجی مازندران- خیبر خرم آباد �����������������������  17:15

شمس آذر قزوین- فولاد ���������������������������������   17:30

یکشنبه 25 آذر

17:30   ����������������������������� استقلال- گل گهر سیرجان 

دوشنبه 26 آذر   

17:30   �������������������������������������������� ملوان- تراکتور

18:00   ������������������������������������ سپاهان- پرسپولیس

باقری: پرسپولیس روی ضربات ایستگاهی مشکل دارد

ــاجی  ــ ــم فوتبال نس ــ ــری هافبک تی ــ ــور باق ــ منص
ــپولیس  ــ ــل پرس ــ ــش مقاب ــ ــروزی تیم ــ ــاره پی ــ درب
ــختی  ــ ــدای فصل خیلی س ــ ــد: »ما از ابت ــ می گوی
ــروزی در این بازی  ــ ــیدیم و نیاز مبرمی به پی ــ کش
ــم باکیفیت  ــ ــتیم مقابل تی ــ ــتیم. می دانس ــ داش
ــختی داریم، ولی در نهایت  ــ ــپولیس کار س ــ پرس
ــم و از قعر  ــ ــت آوردی ــ ــه امتیاز مهمی را به دس ــ س

ــاره موقعیت های  ــ ــدیم.« او درب ــ ــدول جدا ش ــ ج
ــازی  ــ ب ــن  ــ ای ــپولیس در  ــ ــه پرس ــ ــت رفت ــ از دس
ــی آوردیم  ــ ــا در چند بازی بدشانس ــ می گوید: »م
ــه اولین بردمان  ــ ــتیم خیلی زودتر ب ــ و می توانس
ــم. فوتبال همین  ــ ــت پیدا کنی ــ در لیگ برتر دس
ــازی چند  ــ ــما در یک ب ــ ــکان دارد ش ــ ــت و ام ــ اس
ــوید  ــ ــی برنده نش ــ ــید، ول ــ ــته باش ــ موقعیت داش
ــا حداقل  ــ ــود دارد که ب ــ ــم وج ــ ــکان ه ــ ــن ام ــ و ای
ــازی  ــ ــپولیس ب ــ ــید. پرس ــ ــه گل برس ــ ــت ب ــ موقعی
ــی در ادامه  ــ ــرد، ول ــ ــروع ک ــ ــوب ش ــ ــی خ ــ را خیل
ــیدن به  ــ ــد و بعد از رس ــ ــرایط برای ما بهتر ش ــ ش

ــکل  ــ ــه بهترین ش ــ ــان ب ــ ــتیم از گل م ــ گل، توانس
ــپولیس  ــ ــتیم پرس ــ محافظت کنیم. ما می دانس
ــکل دارد و  ــ ــتگاهی کمی مش ــ ــات ایس ــ روی ضرب
ــهرابیان و  ــ ــم از جمله آرمین س ــ ــان تی ــ با مدافع
ــه توپ  ــ ــگ بودم ک ــ ــدزاده هماهن ــ ــد محم ــ وحی
ــال  ــ ــه ای از محوطه جریمه ارس ــ ــه منطق ــ را به چ
ــگا به گل  ــ ــا ضربه یام ــ ــبختانه ب ــ ــم. خوش ــ می کن
ــحال هستیم.  ــ ــیدیم. همه ما برای او خوش ــ رس
ــوده و در این مدت  ــ ــانی فوق العاده ب ــ یامگا انس
ــته است.«  ــ ــر گذاش ــ ــختی را پشت س ــ روزهای س
ــد این  ــ ــت که بای ــ ــی اس ــ ــاجی مدع ــ ــک نس ــ هافب

ــرد را به هواداران  ــ بازی را فراموش کنند: »این ب
ــی اذیت  ــ ــه خیل ــ ــم ک ــ ــم می کنی ــ ــاجی تقدی ــ نس
ــکر  ــ ــدند، از طرفی باید از زحمات بچه ها تش ــ ش
ــه خرج  ــ ــازی غیرت ب ــ ــاً در این ب ــ ــه واقع ــ ــم ک ــ کن
ــا  ــ ــاجی و در رأس آنه ــ ــی نس ــ ــد. از کادر فن ــ دادن
ــدوارم این  ــ ــم و امی ــ ــکر می کن ــ ــم تش ــ ــی ه ــ الهام
ــاجی.  ــ ــد برای روزهای خوب نس ــ برد آغازی باش
ــت  ــ ــپولیس به دس ــ ــرد مهمی را مقابل پرس ــ ما ب
ــازی را فراموش کرده و  ــ ــی باید این ب ــ آوردیم، ول
ــب نتایج  ــ ــیم تا بتوانیم با کس ــ به فکر آینده باش
ــدول تغییر دهیم.« ــ ــوب جایگاه مان را در ج ــ خ

مصاحبه

بـــا پیـــروز قربانـــی  تیـــم فجرسپاســـی 
روزهای خوبی را پشـــت ســـر می گذارد. 
بـــا ایســـتادن در صـــدر جـــدول  آنهـــا 
هواداران شـــان را بیـــش از پیـــش بـــه 
بازگشـــت دوباره بـــه لیگ برتـــر امیدوار 
کرده انـــد. امـــا قربانـــی ایـــن لیـــگ را به 
دو ماراتن تشـــبیه کرده و مدعی اســـت 
کـــه از الان نمی توان اظهـــار نظر دقیقی 

. شت ا د
پنجمین پیروزی متوالی تان را مقابل 

شهرداری نوشهر به دست آوردید�
پنجمیـــن  می کنـــم  فکـــر  هـــم  مـــن 
پیـــروزی متوالـــی بـــود. بـــه نظـــرم یکی 
ر  د مـــا  ی  ی هـــا باز ین  قشـــنگ تر ز  ا
لیـــگ امســـال بـــود. البتـــه کـــه حریف 
هـــم مربـــی بـــا دانشـــی دارد وهـــم تیم 
منجســـم و خوبـــی بودنـــد. مـــا خیلی 
نتیجـــه  بـــه  و  خـــوب شـــروع کردیـــم 
ایـــن  بـــرای مـــا حفـــظ  امـــا  رســـیدیم 
بیشـــتری  اهمیـــت  همچنـــان   رونـــد 

دارد.
البته حفظ این روند سخت است�

مـــن می خواهـــم بگویم خیلی ســـخت 
اســـت. به همیـــن دلیل حفـــظ آن نیاز 
به اتحـــاد تمـــام ارکان باشـــگاه دارد. اما 
مشـــکل اصلی ما مصدومیـــت بازیکنان 
اســـت. مـــا در همیـــن بـــازی با نوشـــهر 
بازیکن مان را از دســـت دادیـــم. ابتدای 
فصل هم ایـــن اتفاق افتـــاد و برای چند 

هفتـــه 3 بازیکن مان را نداشـــتیم.
دلیل اصلی اش کیفیت زمین بازی 

است؟
ببینید زمین ما کیفیـــت بدی ندارد. این 
مصدومیت ها بیشـــتر به خاطر شرایط و 
فشار مســـابقات اســـت. در حال حاضر 
هـــم بایـــد در لیگی کـــه به اعتقـــاد من 
شـــبیه دو ماراتـــن بـــوده ادامـــه داده و از 
این صدرنشـــینی مغرور نشـــویم. چرا که 

هفته های بســـیاری باقی مانده اســـت.
اتفاقاً فراز کمالوند سرمربی صنعت 

نفت هم گفته که صدرنشینی ها در 
این هفته ها خیلی اهمیت ندارد و در 

7 هفته پایانی مدعیان اصلی مشخص 
می شوند�

بـــه هرحـــال ایشـــان تجربه اش بیشـــتر 
بـــوده و همـــان طور کـــه گفتـــم باید در 
ایـــن ماراتـــن لیگ یـــک آمادگی مـــان را 

کنیم. حفـــظ 
حمایت هواداران را چطور می بینید� آیا 

آنها هم لیگ برتری فکر می کنند؟
واقعیت این اســـت که فجر تماشـــاگران 
اصیلی دارد. آنها همیشـــه کنار تیم شان 
هســـتند و تنهای مان نمی گذارند. البته 
در فوتبـــال ما و بـــه خصـــوص در برخی 
تیم هـــا حمایت هـــا بـــه خاطر کاســـبی 
بوده و آن عده فقط منافع خودشـــان را 
می بینند. بـــه همین دلیـــل از هواداران 
واقعی فجـــر انتظار داریم که دوســـت و 
دشـــمن را بشناســـند و ما هم بتوانیم با 
آرامـــش نتایج دلخواه شـــان را کســـب و 
در نهایت تیـــم را به لطف خـــدا به لیگ 

برسانیم. برتر 
به مدعیان لیگ اشاره کردی و به 

نظر می رسد از همین الان هم قابل 
تشخیص باشند�

بعضـــی تیم هـــا مثـــل پیـــکان، صنعـــت 
نفـــت و ســـایپا به خاطـــر ســـابقه لیگ 
برتری شـــان جـــزو مدعیـــان هســـتند. 
البتـــه تیم هـــای دیگـــری مثـــل پـــارس 
جنوبـــی، آریو بـــرزن، مس شـــهربابک 
و بعثـــت کرمانشـــاه هـــم می تواننـــد در 
این جمـــع قرار گیرنـــد که اگر نباشـــند 
حداقـــل بـــا نتایج شـــان توانایـــی برهم 
زدن معادلات جـــدول را دارند. من فکر 
می کنـــم لیـــگ یک امســـال بـــه مراتب 
از ســـال های گذشـــته ســـخت تر است. 
حتـــی در رده هـــای پاییـــن جـــدول هم 
تیم هایی هســـتند که تعـــداد بازیکنان 
لیـــگ برتری شـــان از ما بیشـــتر اســـت. 
امـــا اینجـــا وقتـــی دو تـــا بـــازی نتیجـــه 
نمی گیریـــم برخـــی هـــواداران همیـــن 

بازیکنـــان را بـــه ســـر مـــن می زنند.
آخرین مرتبه ای که با شما صحبت 

کردم گفتید به جایی می روید که برای 
قهرمانی بجنگند�

بلـــه، الان هم همیـــن شـــرایط را داریم. 
امـــا من برای رســـیدن به امـــروزم خیلی 
زحمـــت کشـــیدم. دوســـتانی کـــه بـــه 
خاطـــر حرف هایـــم دربـــاره اســـتقلال و 
پرســـپولیس دائم مـــرا کوبیدنـــد و الان 
هـــم وقتی یک بازی نتیجـــه نمی گیریم، 
پیـــام می گذارنـــد و علیـــه مـــن حـــرف 
می زننـــد، ایـــن را بداننـــد که اگـــر آنها 4 
ســـال یا اصلاً 10 سال برای استقلال بازی 
کردند، من بچه اســـتقلالم و از رده های 
پایه این باشگاه شـــروع کردم و با افتخار 

بازوبنـــد تیـــم بزرگســـالانش را هـــم بـــه 
بازو بســـتم. این دوســـتان زمانـــی که در 
خانه های شـــان اســـتراحت می کردنـــد، 
من در شهرستان ها روزی 8 تا 10 ساعت 
بـــرای تیمم وقـــت می گذاشـــتم. خدا را 
شـــاکرم و یقیـــن دارم همان طـــور که تا 
امروز حواســـش بـــه من بـــوده از این به 
بعد هم پاســـخ تمام زحماتم را می دهد.

سؤال آخر درباره پیروزی استقلال 
مقابل فولاد�

واقعیـــت را بخواهید من بـــازی را ندیدم 
اما مثل همیشـــه بـــرای این تیـــم آرزوی 

موفقیـــت می کنم.

غیبت فجرسپاسی در لیگ برتر فوتبال 
کشورمان، به نظر می رسد بسیار طولانی 
شده است و دوستداران این تیم قدیمی 
به طور حتم انتظار حضور تیمشـــان در 
لیگ برتر را می کشند که شاید این انتظار 
در این فصل از رقابت ها به پایان برسد. 
فجرسپاسی این فصل از رقابت های لیگ 
آزادگان دســـته یک فوتبال را با برد مقابل پارس جنوبی جم شروع کرد. در هفته 
دوم، سوم و چهارم هم مقابل آریواسلامشهر، نفت وگازگچساران و شهرراز شیراز 
پیروز شدند. اما در هفته پنجم و ششم مقابل صنعت نفت آبادان و پیکان شکست 
خوردند. هفته هفتم و هشتم هم برای شیرازی ها خوب نبود و دو تساوی برای آنها 
ثبت شـــد. اما هفته نهم شروع مجدد فجری ها بود. آنها از هفته نهم تا سیزدهم 
مقابل تیم های مس سونگون، شـــهرداری آستارا، بعثت کرمانشاه، نیروی زمینی 
و شـــهرداری نوشهر به پیروزی رسیدند تا حالا در پایان هفته سیزدهم با 29 امتیاز 
و اختلاف دو امتیازی از رده دوم، در صدر جدول رده بندی قرار بگیرند. کار خوب 
شاگردان پیروز قربانی در حالی رخ داده است که آنها در بازی هفته سیزدهم خط 
و نشانی هم برای مدعیان کشیدند. آنها در بازی مقابل شهرداری نوشهر با 4 گل به 
پیروزی دســـت پیدا کردند. شاگردان قربانی پس از این پیروزی پرگل با 18 گل زده 
بهترین خط حمله لیگ یک شدند و شیرازی ها از حالا با نگاهی متفاوت بازی های 
لیـــگ آزادگان را دنبال خواهند کرد. فجری ها اکنون پنج پیـــروزی متوالی دارند و 
بازی های بعدی خود را مقابل مس شـــهربابک، نفت مسجدسلیمان، داماش و 
سایپا برگزار خواهند کرد. این خوشحالی فجری ها از حالا می تواند امیدواری بالای 
بازیکنان این تیم را برای ادامه فصل نشان دهد که البته قطعاً شاگردان پیروز قربانی 
با توجه به اختلاف امتیازی به وجود آمده، سعی خواهند کرد تا روز به روز با حفظ 
اختلاف امتیاز خودشان را برای صعود و بازگشت دوباره به لیگ برتر آماده کنند. فجر 
با این اوصاف در مسیر بسیار خوبی قرار گرفته است و نوید صعود برای هوادارانش 
دارد، اما هم مسئولان این تیم و هم پیروز قربانی باید بیش از گذشته مراقب تیم و 
نتایج اش باشند، چرا که فجر سپاسی سال هاست نتایج خوبی کسب می کند، اما 
به یکباره با درگیر شدن در مشکلات مالی و حاشیه ای، در حسرت رسیدن به لیگ 
برتر می ماند. به نظر می رسد در کنار حفظ روحیه بازیکنان، مسئولان این تیم باید به 
فکر مسائل مالی این تیم هم باشند تا در دراز مدت این تیم را گرفتار حاشیه نکند.

برای موفقیت امروزم با فجر خیلی سختی کشیدم

قربانی: من بچه استقلالم
پیروز، شیرازی ها را امیدوار کرده است

فجر در مسیر بازگشت
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